
 PROTOKÓŁ  Nr 50.2017 
z posiedzenia  Ładu, Porz ądku i Ochrony Środowiska  

z dnia 17 stycznia 2017 r. 
 
Obecni: 
 
1. Tadeusz Groszek                  -  Przewodniczący Komisji 
2. Grażyna Krupa                     -  Zastępca Przewodniczącego  
3. Bogdan Jusiński                   -  Członek Komisji  
4. Robert Pacuszka                   -  Członek Komisji 
5. Zbigniew Pożarko                - Członek Komisji 
 
Dodatkowo w posiedzeniu uczestniczyli: 
 

1. Beata Górecka- Kierownik Wydziału Ochrony Środowiska 
2. Piotr Gołoś- Główny Specjalista ds. Infrastruktury Drogowej  

 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek: 

 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji;  
2. Omówienie założeń do przetargu na odbiór opadów komunalnych;  
3. Informacje dotyczące odśnieżania dróg oraz ich konserwacji w Gminie;  
4. Zapoznanie z korespondencją; 
5. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji. 
 
Porządek został przyjęty. 
 
Ad1.  Protokół Nr 49.2016 z dnia 14 grudnia 2016r. został odczytany i przyjęty. 
 
Ad2. Pani Beata Górecka powiedziała, że został rozstrzygnięty przetarg na 
odbiór odpadów z koszy ulicznych, a do 15 lutego jest czas na składanie ofert na 
odbiór odpadów komunalnych od mieszkańców oraz z PSZOK-u. W 
specyfikacji zamówienia została określona częstotliwość odbioru odpadów. 
 
Radny Tadeusz Groszek spytał, jakie zmiany zostaną wprowadzone w odbiorze 
śmieci w Punkcie Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych. 
Pani Beata Górecka powiedziała, że odpady zostaną podzielone na czysty gruz 
oraz materiały budowlano- remontowe.  
 
Radna Grażyna Krupa spytała, czy śmieci z placów zabawi również są 
odbierane przez firmę odbierająca odpady z koszy ulicznych. 
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Radny Robert Pacuszka powiedział, że place zabaw podlegają pod Centrum 
Kultury Sportu i Rekreacji.  
 
Pani Beata Górecka poinformowała radnych o wirusie ptasiej grypy i zasadach 
bioasekuracji. Najważniejsze, aby ptaki i drób nie miały kontaktu z dzikim 
ptactwem i zostały odizolowane. Każdy z mieszkańców ma obowiązek 
zgłoszenia posiadanego drobiu do sołtysa, przewodniczącego rady osiedla lub 
bezpośrednio do urzędu do 20 stycznia br. Po tym czasie lista zostanie 
przekazana do Powiatowego Lekarza Weterynarii. 
 
Radny Tadeusz Groszek spytał, kto zajmuje się odławianiem bezpańskich psów.  
Pani Beata Górecka powiedziała, że zajmuje się tym firma Pani Doroty 
Szymanik, która później przekazuje psy do adopcji. 
 
Pani Grażyna Krupa spytała, kto zajmuje się w Gminie utylizacją padłych psów. 
Pani Beata Górecka powiedziała, że po kontakcie z Urzędem Miejskim 
pracownicy przekazują zlecenie do firmy, z która jest podpisana umowa. W ten 
sam sposób odbierane są padłe zwierzęta gospodarskie.  
 
Ad3. Główny Specjalista ds. Infrastruktury Drogowej Piotr Gołoś omówił 
sprawy odśnieżania w Gminie zgodnie ze standardami utrzymania dróg 
gminnych w Polsce. Powiedział, że jest to zadanie zlecone Zakładowi 
Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Tłuszczu, na które w budżecie 
Gminy jest zarezerwowana kwota.  
 
Radny Robert Pacuszka zwrócił uwagę na konieczność posypania większą 
ilością piasku skrzyżowania w ciągu ul. Zjazdowej i Przejazdowej oraz 
przejazdu kolejowego na os. Borki. 
 
Radny Bogdan Jusiński powiedział, że trzeba uczulić kierowców odśnieżarek, 
aby nie zostawiali mieszkańcom śniegu pod bramą.  
 
Radny Tadeusz Groszek spytał, jak będzie wyglądała w roku 2017 bieżąca 
konserwacja dróg gruntowych.  
Piotr Gołoś odpowiedział, zostanie ogłoszony przetarg na łączną kwotę              
ok. 300 tys. zł. Zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami, każdy z radnych będzie 
miał do dyspozycji kwotę 20 tys. zł w ramach których będzie decydował o 
wyborze drogi, materiału który ma być wykorzystany oraz terminu jej remontu.  
 
Ad4. Do Komisji wpłynęła następują korespondencja: 
 

1. Regionalna Izba Obrachunkowa w Warszawie podjęła uchwałę w sprawie 
opinii o możliwości sfinansowania planowanego deficytu określonego w 



 3 

uchwale budżetowej Gminy Tłuszcz na rok 2017, w której wydaje 
pozytywną opinię. 
Załącznik Nr 1 do protokołu. 
 
Komisja zapoznała się. 
 

2. RIO w Warszawie podjęła uchwałę w sprawie opinii o prawidłowości 
planowanej kwoty długu Gminy Tłuszcz na podstawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Tłuszcz na lata 2017-2030 oraz uchwały 
budżetowej na 2017 rok, wydaje pozytywną opinię. 
Załącznik Nr 2. 
 
Komisja zapoznała się. Radny Bogdan Jusiński jako przewodniczący 
Komisji Budżetu i Inwestycji dodał, że spłata łącznej kwoty długu, 
wynikającego z zaciągniętych dotychczas zobowiązań zostanie rozłożona 
do roku 2030. 

3. Pani Elżbieta Sadlik Przewodnicząca Szkolnego Koła nr 7 NSZZ 
„Solidarność” w Gimnazjum im. Królowej Jadwigi w Tłuszczu zwraca się 
z prośbą o zapoznanie się ze stanowiskiem koła w sprawie propozycji 
dotyczących wdrożenia na terenie Gminy Tłuszcz przygotowanej przez 
Ministra Edukacji Narodowej reformy oświaty oraz zorganizowanie 
spotkania Władz Gminy z nauczycielami w celu zapoznania ich z planami 
dotyczącymi zmian. 
Załącznik Nr 3. 
 
Komisja zapoznała się. Radny Tadeusz Groszek powiedział, że podczas 
ostatniego posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia Rady 
Miejskiej w Tłuszczu Zastępca Burmistrza Waldemar Banaszek omówił 
przebieg reformy na terenie Gminy oraz przedstawił harmonogram 
spotkań z nauczycielami i rodzicami, a także poinformował, że zostanie 
uruchomiony telefon kontaktowy.  

 
Ad5. Termin kolejnego posiedzenia ustalono na dzień 25 stycznia 2017r. 
godzina 8.30 
 
Na tym protokół zakończono. 
                                                                            
                                                                                

Przewodniczący Komisji 
          
                                                                                     Tadeusz Groszek  
Załączniki do wglądu w pokoju 38.    
Dokument utworzyła :Aleksandra Borowa 
Dnia 18 stycznia 2017 r.  


